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Protokół nr 37-05/2013 

 z posiedzenia Komisji Edukacji  z dnia 17 kwietnia 2013 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

o godz. 16:00 
 
 
Komisja obradowała w 7-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Wojciech Błaszkowski.   
 
Przewodniczący stwierdził kworum, powitał zebranych oraz poinformował, Ŝe 
porządek posiedzenia został wysłany do uczestników posiedzenia 7 dni wcześniej.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji zaproponował, aby tematy: „Ruch kadrowy w 
oświacie” i „Rekrutacja do przedszkoli” przenieść na kolejne posiedzenie kiedy 
będzie więcej danych w tym zakresie.  
 
Przewodniczący Komisji poddał powyŜszą propozycję pod głosowanie.  
 
Zaproponowana zmiana została przyjęta jednogłośnie 6 głosami „za”.  
 
Uwzględniając powyŜsze porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 
1. Opiniowanie „Sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta Gdańska za 2012 

rok”. 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 868 

 
3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – 
druk nr 867 

 
4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 

Budownictwa Okrętowego przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku - 
druk nr 856 

 
5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji II Uzupełniającego 

Liceum Ogólnokształcącego przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku - 
druk nr 857 
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6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego Nr 2 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku – druk 
nr 858 

 
7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum dla Dorosłych 

Nr 2 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku - druk nr 859 
 
8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla 

Dorosłych Nr 2 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku - druk nr 860 
 
9. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum dla Dorosłych 

Nr 1 w Centrum Kształcenia Ustawicznego przy ul. Augustyńskiego 1 w 
Gdańsku - druk nr 861 

 
10. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 
16/18 w Gdańsku – druk nr  862 

 
11. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 

InŜynierii Środowiska Centrum Kształcenia Ustawicznego przy ul. 
Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku - druk nr 863 

 
12. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 

14 przy ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku - druk nr 864 
 

13. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 14 przy ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku - 
druk nr 851 

 
14. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 

Przemysłu SpoŜywczego i Chemicznego przy ul. Smoleńskiej 6/8 w Gdańsku - 
druk nr 852 

 
15. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 2 przy ul. Smoleńskiej 5/7 w 
Gdańsku - druk nr 853 

 
16. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej Nr 18 przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku - druk nr 854 
 
17. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie włączenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej Nr 18 przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku do zespołu szkół o 
nazwie Szkoły Okrętowe i Ogólnokształcące „Conradinum” w Gdańsku przy 
ul. Piramowicza ½ - druk nr 855 

 
18. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej Nr 2 w Gdańsku - druk nr 865 
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19. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/290/99 z 
dnia 25 marca 1999 r. w sprawie utworzenia Zespołu Kształcenia 
podstawowego i Gimnazjalnego Nr 32 oraz nadania mu statutu - druk nr 841 

 
20. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Szkoły 

Podstawowej Nr 91 przy Specjalistycznym Psychiatryczno-Neurologicznym 
Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki zdrowotnej wchodzącej w skład 
Zespołu Kształcenia podstawowego i Gimnazjalnego Nr 32 z siedzibą w 
Gdańsku - druk nr 842 

 
21. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia „Bł. Matki 

Teresy z Kalkuty” Szkole Specjalnej Przysposabiającej do Pracy Nr 2 oraz 
Zasadniczej Szkole Zawodowej Specjalnej Nr 20 wchodzących w skład 
Zespołu Szkół Specjalnych Nr 2 z siedzibą w Gdańsku przy ul. Wita Stwosza 
23 – druk nr 843 

 
22. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 

2013/2014 planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych oraz publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych przez Gminę Miasto Gdańsk – druk nr 844 

 
23. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 

2013/2014 granic obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych i 
gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miasto Gdańsk - druk nr 845 

 
24. Sprawy  bieŜące, wolne  wnioski, korespondencja. 

  
Tak zaproponowany porządek przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za”.  
 
 

PUNKT 1 
Opiniowanie „Sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta Gdańska za 2012 rok” 
 
Maria Wonerska – Zastępca Dyrektora Wydziału Finansowego UM przedstawiła 
wykonanie budŜetu za 2012 rok w zakresie działania Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  
 
śaneta Geryk – członek komisji  
Czy wiemy na którym miejscu jest miasto Gdańsk jeśli chodzi o płacenie tzw. 
„janosikowego”?  
 
Maria Wonerska – Zastępca Dyrektora Wydziału Finansowego UM 
Niestety nie prowadzimy takich danych, podejrzewam, Ŝe jest to 5, 6 pozycja.  
 
Jolanta Banach – członek komisji  
Mam prośbę o wyjaśnienie: w sprawozdaniu w ujęciu zadaniowym wydatki na całą 
funkcję związaną z oświatą wynoszą 655 mln ale to są Ŝłobki, przedszkola, 
dowoŜenie uczniów, czyli subwencjonowanych zadań mamy mniej. Natomiast w 
ujęciu klasyfikacji budŜetowej te wydatki są o wiele mniejsze i one wynoszą 604 
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mln. Ja rozumiem, Ŝe róŜnica polega na tym, Ŝe w ujęciu zadaniowym mamy 
wykonanie do planu po zmianach, a w klasyfikacji budŜetowej mamy róŜnicę.  
 
Maria Wonerska – Zastępca Dyrektora Wydziału Finansowego UM 
Ja mam wykonanie w edukacyjnej opiece wychowawczej 687 mln 284 tys.  

 
Jolanta Banach – członek komisji  
W układzie zadaniowym w tej ksiąŜce w tabeli w układzie zadaniowym cała funkcja 
ma 695 mln 587 tys. ale to zaleŜy co się włoŜy do tego koszyka.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
Gdańska Platforma Edukacyjna jest w zadaniowym w piętnastce, w całkiem innej 
funkcji.  

 
Jolanta Banach – członek komisji 
O to mi chodziło, natomiast dla nas dla komisji waŜne jest  ile miasto Gdańsk 
dofinansowuje zadań subwencjonowanych i w układzie zadaniowym te zadania 
subwencjonowane to 428 mln 655 tys. na prowadzenie szkół plus 8 mln dorośli. 
PoniewaŜ subwencja oświatowa wykonana na 402 mln 250 tys. i teraz jak byśmy 
wiedzieli ile wynosi koszt zadań subwencjonowanych, to byśmy wiedzieli w jakim 
procencie pokrywa subwencja wydatki na  zadania subwencjonowane czyli bez 
Ŝłobków, przedszkoli, dowoŜenia. śebyśmy mieli to wyobraŜenie bo zwykle 
jesteśmy atakowani tym, Ŝe to sa strasznie duŜe wydatki a przypominam, Ŝe 
prowadzenie Ŝłobków i przedszkoli było uwzględniane w udziale w podatku 
dochodowym od osób fizycznych. To jest nasz stały dylemat członków komisji.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
W zeszłym roku robiliśmy takie zestawienia i wychodziło, Ŝe był stosunek 70:30 
czyli 30 do subwencjonowanych dokładaliśmy.  
 
Jolanta Banach – członek komisji 
Czyli wydaje mi się, Ŝe pani prezydent w ogóle się nie chwiali, Ŝe osiągnęliśmy 2% 
spadek dofinansowania udziału własnego miasta w finansowaniu oświaty i nie 
musimy juŜ dalej zwiększać bo w 2015 mięliśmy obniŜyć o 2% wydatki na udział 
własny miasta pokrywaniu kosztów funkcjonowania oświaty w 2015 i mam 
wraŜenie, Ŝe juŜ Ŝeśmy osiągnęli.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Ale w tym roku przybyły nowe zadania, teŜ nie wiemy jak to będzie. Wspomaganie 
jest na przykład zadaniem, które przybyło i jest podobno w subwencjonowanych.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Pani radna ma rację, załoŜone wskaźniki jeśli chodzi o poziom miasta w kształceniu 
ucznia w szkole podstawowej, to zaplanowany do 2015 roku cel został osiągnięty. 
W najbliŜszym okresie prześlemy drogą elektroniczną te informacje, o które pani 
pyta. Prześlemy wydatki subwencjonowane, niesubwencjonowane.  
 
Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
W takim razie poprosimy panie dyrektorze o informację pisemną.  Nie ma więcej 
pytań, przejdźmy w takim razie do kolejnego punktu.  
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     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 868 
 
Druk nr 868 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Maria Wonerska – Zastępca Dyrektora Wydziału Finansowego UM zreferowała 
projekt uchwały w zakresie działania komisji.  
 
Nie było Ŝadnych pytań i głosów w dyskusji, przystąpiono do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami za – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/138/18/2013 – załącznik nr 5 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – 
druk nr 867 
 
Druk nr 867 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Maria Wonerska – Zastępca Dyrektora Wydziału Finansowego UM poinformowała, 
Ŝe zmiany nie obejmują zakresu działania Komisji Edukacji.  
 
Nie było Ŝadnych pytań i głosów w dyskusji, przystąpiono do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 4 głosami za, przy 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/139/19/2013 – załącznik nr 7 do protokołu.  
 
     PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 
Budownictwa Okrętowego przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku - druk 
nr 856 
 
Druk nr 856 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  
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Halina Leman – członek komisji 
Jaki będzie adres nowo utworzonego Centrum?  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Ul. Hallera 16/18 i będzie mieściło się w trzech siedzibach – Hallera, 
Augustyńskiego i Sobieskiego do 31 sierpnia 2014 roku, od 1 września będzie 
funkcjonowało w dwóch obiektach.  
 
Halina Leman – członek komisji 
Kiedy konkurs na dyrektora?  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
JeŜeli państwo pozytywnie zaopiniują, a Rada Miasta uchwali te uchwały, to w 
maju ogłosimy konkurs na stanowisko dyrektora. Mieliśmy sugestie od rad 
pedagogicznych Ŝeby kwestie personalne dotyczące dyrektorów szkół rozstrzygnąć 
jeszcze w czerwcu przed wakacjami. W związku z tym po podjęciu przez Radę 
uchwał uruchomimy tryb ogłoszenia tych konkursów.  
 
Maria Małkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji  
Jak będą wyglądały koszty związane z utworzeniem tego Centrum? I jaka będzie 
struktura organizacyjna, czy to będzie dyrektor i dwóch zastępców, czy kaŜda 
szkoła będzie miała dyrektora?  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Centrum Kształcenia Ustawicznego będzie jedną jednostką, w związku z tym będzie 
miało jednego dyrektora i sam sobie zorganizuje strukturę, będą na pewno 
zastępcy dyrektora ale oni nie muszą być od budynków, tylko liczę na to, Ŝe będą 
os zadań. Nie potrafię powiedzieć ilu będzie zastępców ale są pewne normy, które 
mówią, Ŝe zastępców powołuje się od liczby uczniów i oddziałów i będziemy tę 
strukturę budować. W naszym załoŜeniu nie ma tu podtekstu ekonomicznego ani 
oszczędnościowego. Myśmy zapewnili wszystkie rady pedagogiczne  i pracowników 
administracyjno – biurowych, Ŝe nie będzie Ŝadnych zwolnień ale teraz się 
wycofuję z tego stwierdzenia poniewaŜ jeŜeli z arkusza organizacyjnego wyjdzie, 
Ŝe się zmniejsza liczba uczniów i oddziałów co moŜe być konsekwencją na 
zatrudnienie pracowników pedagogicznych to ja się muszę z tego wycofać. Jeśli 
chodzi o pracowników administracyjno – obsługowych nie wykonujemy Ŝadnego 
ruchu i Ŝadnych oszczędności bo w dalszym ciągu pozostajemy przy trzech 
obiektach, które trzeba sprzątnąć, utrzymać itd. jeśli chodzi z kolei o 
administrację to na poprzedniej komisji referowałem przy wdraŜanych GPS masą 
programów ekonomiczno- finansowych to jeśli gdzieś się da uszczknąć pół etatu na 
jakiś czas to potem to się pewnie unormuje.  
 
Maria Małkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji  
Mnie przede wszystkim chodziło Ŝeby nie zwiększać kosztów. 
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Pani radna te koszty się zmniejszą za rok, od 1 września 2014 Centrum będzie w 
dwóch budynkach zlokalizowane więc będzie mniejszy koszt utrzymania.  
 
Maria Małkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji  
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Ja bardzo dziękuję dyrekcji za taką organizację i powołanie tych dwóch Centrów.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji 
Ten ruch jest oczekiwany od dwóch, czy trzech lat natomiast czy jest pan panie 
dyrektorze w posiadaniu dokumentu jakiegokolwiek, z którego by wynikało, Ŝe 
sejmik wojewódzki nam faktycznie zwróci koszty przeniesienia  tejŜe szkoły bo 
mówimy tu o kilku ładnych milionach bo my jako miasto Gdańsk juŜ od roku czasu 
kredytujemy „przeniesienie” jako „dobry wujek” natomiast wiem, Ŝe była tak dość 
ciekawa informacja półoficjalna aczkolwiek pełne koszty związane z remontem 
Hallera oraz wszelkimi kosztami przeniesienia szkoły jednej do drugiej zostaną w 
100% pokryte przez sejmik wojewódzki. Z tego co wiem nikt do dzisiejszego dnia 
nie podejmował Ŝadnych decyzji bo nie mógł bo to jest dopiero pierwszy krok w 
tych zmianach ale wydatkowanie 4 mln zł na remont skądinąd słuszny bo teraz jest 
ten ruch jak najbardziej prawidłowy ale my kredytujemy to. Z informacji DRMG 
wynikało, Ŝe to były pieniądze, które były przeznaczone na remont i modernizację 
gdańskich szkół, czy my mamy w ogóle szanse odzyskać te pieniądze od nowego 
uŜytkownika na Augustyńskiego.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Cała metodologia jest uzgodniona między panem marszałkiem, a panem 
prezydentem, druga rzecz to, co myśmy włoŜyli w budynek przy ul. Hallera w 
ubiegłym roku to nie było do końca podyktowane tworzeniem centrum, tylko to 
było związane z mistrzostwami Europy. Trzecia rzecz, to było porozumienie w tej 
sprawie pomiędzy prezydentem a marszałkiem i ja nie umiem powiedzieć, czy tam 
są przytoczone środki i kwoty, co do jednego wiem, Ŝe nie będzie to za 
przysłowiowa złotówkę.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji 
Czy jesteśmy w stanie taki dokument otrzymać jako radni?  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
My nie wiemy jak brzmi ten dokument ale postaramy się.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Ten dokument jest na bardzo duŜym stopniu ogólności w tej chwili bo nie było 
wiadomo czy to w ogóle dojdzie do skutku itd. Myśmy wyprzedzając troszeczkę 
poczyniliśmy pewne działania  bo ustawa o systemie oświaty nam to umoŜliwia a 
poza tym ułatwi to nam sposób przeniesienia jeŜeli tę decyzję podejmiemy dzisiaj 
a nie za rok.  
 
Nie było więcej pytań i głosów w dyskusji, przystąpiono do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie – 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/140/20/2013 – załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Beata Wierzba – członek komisji  
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Ja tylko chciałam powiedzieć, Ŝe to przeniesienie to jest szansa dla tych dwóch 
szkół. My nie powinniśmy się „czepiać” czy marszałek zapłacił czy nie bo to jest 
korzystne dla nas, to tak jakbyśmy mieli dwa domy niedopełnione.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji  
Nie zgadzam się z panią w 100%. 
 
      
     PUNKT 5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji II Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku - druk nr 857 
 
Druk nr 857 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/141/21/2013 – załącznik nr 11 do protokołu.  
 
     PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego 
Nr 2 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku – druk nr 858 
 
 
Druk nr 858 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/142/22/2013 – załącznik nr 13 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum dla Dorosłych Nr 
2 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku - druk nr 859 
 
Druk nr 859 – stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
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Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/143/23/2013 – załącznik nr 15 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla 
Dorosłych Nr 2 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku - druk nr 860 
 
Druk nr 860 – stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/144/24/2013 – załącznik nr 15 do protokołu.  
 
     PUNKT 9 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum dla Dorosłych Nr 
1 w Centrum Kształcenia Ustawicznego przy ul. Augustyńskiego 1 w Gdańsku - 
druk nr 861 
 
Druk nr 861 – stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/145/25/2013 – załącznik nr 17 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 10 
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Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku 
– druk nr  862 

 
Druk nr 862 – stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/146/26/2013 – załącznik nr 19 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 11 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół InŜynierii 
Środowiska Centrum Kształcenia Ustawicznego przy ul. Smoleńskiej 5/7 w 
Gdańsku - druk nr 863 
 
Druk nr 863 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/147/27/2013 – załącznik nr 21 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 12 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 14 
przy ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku - druk nr 864 
 
Druk nr 864 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
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Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/148/28/2013 – załącznik nr 23 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 13 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego 
dla Dorosłych Nr 14 przy ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku - druk nr 851 
 
Druk nr 851 stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/149/29/2013 – załącznik nr 25 do protokołu.  
 
     PUNKT 14 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Przemysłu 
SpoŜywczego i Chemicznego przy ul. Smoleńskiej 6/8 w Gdańsku - druk nr 852 
 
Druk nr 852 stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/150/30/2013 – załącznik nr 27 do protokołu.  
 
     PUNKT 15 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego Nr 2 przy ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku - druk nr 
853 
 
Druk nr 853 stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  
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Beata Wierzba – członek komisji  
Na poprzedniej komisji była dyskusja na temat nazwy, czy moŜe się inaczej 
nazywać niŜ Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2? śeby określić 
od razu branŜowość.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
Ja myślę, Ŝe moŜemy to zostawić placówkom bo jak obsadzimy juŜ w tej chwili w 
jakąś głęboką branŜowość, to powiedzą nam, Ŝe ich ograniczamy. 
 
Beata Wierzba – członek komisji  
Tutaj oni się trochę określili branŜowo więc stąd było moje pytanie.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Nic nie stoi na przeszkodzie, Ŝeby później to zmienić.  
 
Halina Leman – członek komisji  
Ja chciałam zapytać o adres nowej placówki bo jedna szkoła ma 6/7, druga ma 6/8 
a Centrum zostaje 6/7.   
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
To jest 5/7. Pani przewodnicząca Brauer mnie pyta czy nie moŜe być 5/6/7/8, ja 
nie wiem ale zapytamy prawników, jeśli okaŜe się, Ŝe moŜe tak być to wniesiemy 
autopoprawkę.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji  
Byłem świadkiem uszczegółowiania tego statutu w obecności NSZZ „Solidarność” i 
pewnie uwagi, które tam były nanoszone równieŜ wziąłem sobie do głowy, czy te 
uwagi zostały w jakiś sposób autopoprawką uwzględnione?  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
To wszystko będzie załatwione.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji  
Drugi temat: chciałbym znać odpowiedź nie ksiąŜkową tylko taką, która by w jakiś 
sposób byłaby rozwiązaniem bardzo prospołecznym, wiadomo, Ŝe konsekwencją 
tego będzie konkurs na dyrektora szkoły, mamy dwie placówki, dwie rady 
pedagogiczne, czy jest szansa na przedłoŜenie bardziej prospołecznego rozwiązania 
Ŝeby jedna i druga strona miała swoją reprezentatywność w komisji konkursowej.  
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
To jest niezgodne z prawem i nie moŜemy tego robić, to jest kwestia tylko i 
wyłącznie porozumienia się z placówkami. O składzie komisji konkursowej na 
dyrektora w tym co tutaj się  wydarzyło, placówki mają miejsca reprezentacyjne 
dla jednego nauczyciela i dla jednego rodzica, w związku z powyŜszym będą 
musiały się odbyć wspólne posiedzenia rady pedagogicznej jednej i drugiej. Jeśli 
chodzi o rady rodziców teŜ musi się odbyć wspólne posiedzenie rad rodziców, który 
wyłonił przedstawiciela do komisji konkursowej. Mądrość obu organów powinna 
polegać na tym o co pan mnie zapytał. Jeśli chodzi o Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego nr 1 mamy sytuację troszeczkę inną bo w dwóch z tych 
placówek nie ma rad rodziców czyli CKU i CKP czyli zbiorą się trzy rady 
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pedagogiczne CKU, CKP i ZSBO i wyłonią nauczyciela  a rada rodziców ZSBO wyłoni 
swojego przedstawiciela.  
 
Nie było więcej pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/151/31/2013 – załącznik nr 29 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 16 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Nr 18 przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku - druk nr 854 
 
Druk nr 854 stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Beata Wierzba – członek komisji  
Chciałam zapytać o montera kadłubów okrętowych poniewaŜ jak rozmawialiśmy na 
poprzedniej komisji, monter kadłubów z racji branŜowości miał być przepisany do 
Szkół Morskich i Mechanicznych i przechodzi do Conradinum, a niedawno 
usłyszałam, Ŝe on jednak zostaje w ZSBO, stąd teŜ albo branŜujemy i porządkujemy 
albo znowu robimy miszmasz. 
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Pani radna nie robimy miszmaszu, rzeczywiście porządkujemy. To musi być 
rozłoŜone w czasie bo wszystkim nam zaleŜy Ŝeby negatywne konsekwencje tego, 
jeśli się pojawią, to Ŝeby pojawiły się przynajmniej od razu, jeŜeli moŜna im 
zapobiec, to zapobiegamy. Pamiętajmy o jednej rzeczy jeŜeli Zasadnicza Szkoła 
Zawodowa ma mieć jakikolwiek charakter to ma dzisiaj sprzedawców okrętów plus 
monterów. Nowoutworzona struktura jaka powstanie przy ul. Hallera będzie się 
kształtowała i wymagała pewnych przeobraŜeń. Nie moŜna wszystkiego zrobić od 
razu.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji  
Jest wpisane umundurowanie młodzieŜy tejŜe szkoły, moje pytanie jest dość 
proste: dlaczego dziewczynki mają czapkę a chłopcy nie?  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM  
Oni mają umundurowanie, natomiast jak jest to dokładnie określone, to trzeba 
zobaczyć w statutach. Sprawdzimy to.  
 
Nie było więcej pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
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Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/152/32/2013 – załącznik nr 31 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 17 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie włączenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Nr 18 przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku do zespołu szkół o 
nazwie Szkoły Okrętowe i Ogólnokształcące „Conradinum” w Gdańsku przy ul. 
Piramowicza ½ - druk nr 855 
 
Druk nr 855 stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
 
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/153/33/2013 – załącznik nr 33 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 18 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej Nr 2 w Gdańsku - druk nr 865 
 
Druk nr 865 stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/154/34/2013 – załącznik nr 35 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 19 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/290/99 z dnia 
25 marca 1999 r. w sprawie utworzenia Zespołu Kształcenia podstawowego i 
Gimnazjalnego Nr 32 oraz nadania mu statutu - druk nr 841 
 
Druk nr 841 stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  
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Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/155/35/2013 – załącznik nr 37 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 20 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 
91 przy Specjalistycznym Psychiatryczno-Neurologicznym Samodzielnym 
Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej wchodzącej w skład Zespołu Kształcenia 
podstawowego i Gimnazjalnego Nr 32 z siedzibą w Gdańsku - druk nr 842 
 
Druk nr 842 stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/156/36/2013 – załącznik nr 39 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 21 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia „Bł. Matki Teresy z 
Kalkuty” Szkole Specjalnej Przysposabiającej do Pracy Nr 2 oraz Zasadniczej 
Szkole Zawodowej Specjalnej Nr 20 wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Specjalnych Nr 2 z siedzibą w Gdańsku przy ul. Wita Stwosza 23 – druk nr 843 
 
Druk nr 843 stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  
 
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji poprosił o komentarz dyrekcję szkoły.  
 
Ewa Kloza – Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych nr 2 
Jesteśmy szczęśliwi, Ŝe uchwała została wniesiona bo wszystkie prace trwają pełną 
parą.  
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Beata Wierzba – członek komisji  
Ja chciałam zapytać czy nie musi być pełna nazwa „błogosławiona”?  
 
Ewa Kloza – Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych nr 2 
MoŜe być, myśmy sprawdzali.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
To jest skrót uŜywany powszechnie, a jeŜeli uŜyjemy pełnej nazwy to tak trzeba 
będzie pisać wszędzie.  
 
Nie było więcej pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/157/37/2013 – załącznik nr 41 do protokołu.  
 
     PUNKT 22 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2013/2014 
planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych oraz publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych przez Gminę Miasto Gdańsk – druk nr 844 
 
Druk nr 844 stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Nie było pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/158/38/2013 – załącznik nr 43 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 23 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2013/2014 
granic obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych przez Gminę Miasto Gdańsk - druk nr 845 
Druk nr 845 stanowi załącznik nr 44 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Anna Krawczyńska – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Stogi 
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Jestem nauczycielem w SP 11, przy okazji mieszkanka budynku przy ul. 
Stryjewskiego 48, co jest dosyć istotne poniewaŜ rejon, który naleŜy do SP nr 11 
wyklucza budynki przy ul. Stryjewskiego 31, 48, 52,54, 56. Jest to taki sztuczny 
podział poniewaŜ Stryjewskiego 31 jest w Centrum Stogów. Na wniosek 
mieszkańców budynku przy ul. Stryjewskiego 31 trzeba unormować, Ŝe cała ul. 
Stryjewskiego wchodzi w skład Osiedla Stogi.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
Proszę państwa SP nr 11 w tej chwili zaczyna pustoszeć, natomiast był moment, Ŝe 
SP nr 11 po likwidacji SP 34 była szkołą zapchaną. W tej chwili tez nie jest to 
szkoła o pełnych luzach, natomiast przesunięcie tych budynków ze Stryjewskiego 
spowoduje, Ŝe będziemy niestety likwidować SP 62. Dyrektorzy ustalają między 
sobą rejon i wliczają liczbę dzieci. W związku z tym dyrektorzy siedzą co roku przy 
tych obwodach i ustalają między sobą, my mamy podpisy wszystkich dyrektorów i 
taki wniosek proszę złoŜyć do dyrektorów szkół i oni muszą to przeanalizować tak 
Ŝeby obydwie szkoły miały szanse bytu.  
 
Anna Krawczyńska – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Stogi 
Tu chodzi o zupełnie co innego, jak jest miejsce rodzic moŜe zapisać dziecko do 
szkoły do której chce. 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
Proszę się zwrócić do dyrektorów szkół i jeśli oni ustalą między sobą to będzie 
zmiana w kolejnej uchwale.  
 
Nie było więcej pytań i głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 37-05/159/39/2013 – załącznik nr 45 do protokołu.  
 
 

    PUNKT 24 
Sprawy  bieŜące, wolne  wnioski, korespondencja. 

  
Beata Wierzba – członek komisji  
Czy istnieje moŜliwość przygotowania i przesłania wykazów wolnych miejsc w 
przedszkolach samorządowych?  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
Taka informacja będzie wisiała na stronie.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
W dniu, w którym ogłosimy listę to będzie 26 kwietnia zamieszczamy na stronie 
miasta Gdańska wykaz wolnych miejsc w placówkach publicznych i niepublicznych, 
ale moŜemy to państwu równieŜ przesłać w formie elektronicznej.  
 
śaneta Geryk – członek komisji  
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Czy na dzień dzisiejszy macie państwo informację, bo kaŜda gazeta inaczej to pisze 
jaki procent dzieci w tym roku nie dostanie się do przedszkoli samorządowych. 
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
To teŜ nie jest tak, Ŝe my moŜemy nie wiedzieć bo mamy sytuację taką, Ŝe rodzice 
zapisują na dzień dzisiejszy dziecko do przedszkola do zerówki i na wszelki 
wypadek do pierwszej klasy. Na dzień dzisiejszy z wszystkich, którzy złoŜyli 
wniosek i zostali zarejestrowani w systemie jest o 800 więcej niŜ miejsc w 
przedszkolach. Wśród zarejestrowanych jest ponad 800 sześciolatków. 
 
śaneta Geryk – członek komisji  
Czyli na początku maja będzie wiadomo ile jest wolnych miejsc?  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Dokładnie to będzie wiadomo dopiero 1 września bo rodzice ciągle zmieniają 
decyzje.  
 
śaneta Geryk – członek komisji  
A jeŜeli ktoś nie zdąŜy zapisać sześciolatka do przedszkola a jest obowiązek 
edukacji, to musi obowiązkowo iść do szkoły?  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Do zerówki, albo do klasy pierwszej.  
 
śaneta Geryk – członek komisji  
Ale rodzice nie są o tym poinformowani.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Dziecko ma obowiązek uczęszczania do obowiązkowego przygotowania 
przedszkolnego w wielu 5 lat a nie 6. Jeśli chodzi o przedszkola przygotujemy 
dokładną informację po 26 kwietnia i państwu prześlemy.  
 
śaneta Geryk – członek komisji  
A co z planowanym przesunięciem obowiązku, czy Gdańsk równieŜ miał wpływ na 
to, Ŝe reforma została przesunięta?  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Tak, my bardzo aktywnie uczestniczymy w posiedzeniach komisji metropolii miast 
polskich czyli 12 największych miast bo ta reforma najbardziej by dotknęła te 
miasta. budŜet miasta byłby obciąŜony w pierwszym roku kilkaset tysięcy złotych, 
w następnym roku ok. półtora miliona docelowo za trzy czy 4 lata 3 miliony by nas 
kosztowało.  
 
Nie było więcej pytań, Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za 
uczestnictwo i na tym posiedzenie zakończono.  
 
Godz. 17:30.  
 
       Przewodniczący Komisji Edukacji  
        Rady Miasta Gdańska 
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              Wojciech Błaszkowski  
 
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 
 
 


